

## Dream School.



The 19<sup>th</sup> of January was a usual day for our linguistic group'6. It was a day for projects. We have been studying school systems of Great Britain and Russia for 2 weeks: school stages, subjects, facilities and rules. We have discussed the difference between our schools and British schools, have expressed our opinions which one is better and why. Our project task was to think about our own dream school and present it to the students. As usual, we worked in small groups of four and had lots of ideas about

what to do. You can see our results here, enjoying the photos.



19 января был обычный день в нашей линвогруппе 6 класса. Это был день проектов. В течении 2 недель мы обсуждали системы образования Великобритании и России: ступени, школьные предметы, правила поведения и даже оборудование и специальные возможности, которые есть в школах. Мы выяснили отличия наших систем школьного образования и поделились мнениями, какая же все-таки лучше и почему. Темой же нашего проекта было создание и

представление своей собственно школы «Школы мечты». Как обычно, мы работали в малых группах по 4 человека. Результаты проектов можно увидеть на фото.